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I Malmö finns det många föreningar som gör fantastiska insatser i staden för barn och unga. 

Förutsättningarna för föreningarna varierar och i vissa fall ges det väldigt dåliga förutsättningar. 

Detta gäller bl.a. för Husie IF. Föreningen har under en tid uppvaktat förvaltning och politiker i 

olika nämnder men någon lösning är ännu inte i sikte. Ett exempel är att det inte finns rinnande 

vatten eller fungerande avlopp i direkt anslutning till träningsplanen. Barnen får då ta sig över 

en kilometer till närmaste lokal för att antingen hämta vatten eller besöka toaletten. Dessutom 

ska de passera en trafikerad väg utan övergångsställe för att ta sig dit. Husie IF är en stor 

förening med en bred ungdomsverksamhet som har en lång kö till sin verksamhet och det är 

uppenbart att förutsättningarna kunde varit betydligt bättre.  

 

Med anledning av ovan vill jag ställa följande fråga till ansvarigt kommunalråd, Janne Grönholm: 

 

Finns det en plan för att åtgärda bristerna som beskrivs ovan så att förutsättningar förbättras 

för föreningen? 

 

 

Tony Rahm (M)   

 

 

 

Fråga


